

Date: 09 March 2026

التاريخ: ٠٩ مارس ٢٠٢٦

Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi - United Arab Emirates

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Confirmation of Operational and Financial Stability for
ESG Emirates Stallions Group PJSC.**

**الموضوع: تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي لمجموعة إي إس جي ستاليونز
الإمارات ش.م.خ.**

ESG Emirates Stallions Group PJSC confirms that it is closely monitoring the current situation in the UAE and broader Gulf region and is working in coordination with the relevant UAE authorities to protect its people, facilities, and operations.

تؤكد مجموعة إي إس جي ستاليونز الإمارات ش.م.خ أنها تتابع عن كثب التطورات الراهنة في دولة الإمارات العربية المتحدة ومنطقة الخليج بشكل عام، وتعمل بتنسيق وثيق مع الجهات المختصة في الدولة لضمان سلامة كوادرها وحماية مرافقها واستمرارية عملياتها.

Currently, the Group operations continue as normal and the Group remains operationally and financially sound.

وتستمر عمليات المجموعة حالياً كالمعتاد، كما تحافظ المجموعة على متانة أوضاعها التشغيلية والمالية.

There has been no material impact on the Group's business, liquidity, or financial position arising from recent regional developments. The management regularly monitors financial performance, liquidity, and operational activities to ensure compliance with all applicable regulatory requirements.

ولم يترتب على التطورات الإقليمية الأخيرة أي تأثير رئيسي على أعمال المجموعة أو سيولتها أو مركزها المالي. كما تقوم الإدارة بمتابعة الأداء المالي والسيولة والأنشطة التشغيلية بشكل مستمر لضمان الامتثال لكافة المتطلبات التنظيمية المعمول بها.

The Group maintains well-established governance and business continuity frameworks, supported by experienced management teams to ensure operational resilience and continuity across all Group's business units.

تحافظ المجموعة على أطر راسخة للحوكمة واستمرارية الأعمال، مدعومة بفرق إدارية ذات خبرة، بما يضمن المرونة التشغيلية واستمرارية الأعمال عبر جميع وحدات أعمال المجموعة.

The Group will continue to monitor the situation closely and will provide further updates should any material developments arise that require disclosure in accordance with the applicable regulations of the Abu Dhabi Securities Exchange.

وستستمر المجموعة في متابعة الوضع عن كثب، وستقوم بتقديم أي تحديثات إضافية في حال حدوث أي مستجدات رئيسية والتي تستوجب الإفصاح وفقاً للأنظمة واللوائح المعمول بها لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية.

Forward Looking Qualifier:

إخلاء المسؤولية بشأن البيانات المستقبلية:

The statements above reflect the Group's assessment at the date of this release, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The Group and will provide further updates should any material developments arise

تؤكد البيانات الواردة أعلاه تقييم المجموعة حتى تاريخ هذا البيان، وذلك استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً، وهي قابلة للمراجعة في ضوء تطور الأوضاع. وستقوم بتقديم أي تحديثات إضافية في حال حدوث أي تطورات جوهرية.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Mr. Kayed Ali Khorma
Group CEO

السيد/ كايد علي خرما
الرئيس التنفيذي للمجموعة



(Handwritten signature)